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Hi [I

Ik weet niet of over onderstaande al een definitief besluit genomen is?

Indien mogelijk zou ik graag de mogelijkheden willen verkennen om waar mogelijk “overige zorgmedewerkers” en

“overige bijzondere groepen” via ziekenhuizen te laten vaccineren. Denk hierbij bijvoorbeeld aan doelgroep

mantelzorgers (ong. 800.000), paramedici, mondzorg.
Zodoende kunnen we deze groepen, uiteraard onder voorbehoud van beschikbaarheid, parallel laten lopen aan de

GGD GHOR scenario.
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Onderwerp: capaciteit ziekenhuizen

Ha collega’s,

We krijgen bij herhaling het aanbod van de ziekenhuizen om de prikcapaciteit van de ziekenhuizen in te blijven
zetten voor de operatie. De vraag is of we daar gebruik van willen maken en zo ja wat dan precies. Mogelijkheden
diel en ik zo konden bedenken:

« Ziekenhuizen als opschalingslocaties van de GGD?

« Ziekenhuizen met BP of Moderna de 60+ van bijvoorbeeld de doelgroep GGZ-personeel, -bewoners en

overige zorgmedewerkers laten vaccineren

Vraag is natuurlijk of het iets oplost want misschien is de capaciteit helemaal niet nodig en voegt het alleen maar

complexiteit toe.

Niet om nu via deze weg te beantwoorden denk ik; ik leg m even bij jullie in de week.

Groet, lI


